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Met deze 6e Nieuwsbrief willen we je graag op de hoogte houden van ontwikkelingen in de wijk. 
 
Bussen:  
Het college heeft onze brieven beantwoord. Kort samengevat: 

• Gemeente zegt ‘sorry voor de slechte communicatie’… 
• Gemeente erkent dat er niet is gekeken naar alternatieve busroutes in verband met de wens 

van het college voor een groene onderwijsboulevard. 
• Gemeente voert als belangrijkste argument dat er al zoveel minder voertuigen over de 

Koningsweg rijden dan in 2009 . Van 17.650 in 2008 naar 12.500 in 2018.   
• Daarom zijn er ook geen metingen uitgevoerd. 
• Er rijden nu al 40 % elektrische bussen (klopt volgens ons niet). En in 2024 moeten alle bussen 

elektrisch zijn. 
 
Wat gaat er gebeuren: 

• D66 komt woensdag 6-2-2019 polshoogte nemen in de wijk.  
• Donderdag 7-2-2019 is er een gesprek met het hoofd afdeling Leefomgeving en wijkraad 

Binnenstad/BLB over de bestrating van de binnenstadsring. Marjan te Riele is hierbij namens 
de wijkraad/BLB bij aanwezig gemeente en NS zijn in onderhandeling om de NS- en congres 
bussen te verplaatsen naar de westzijde van het station (achterkant).  

• We hebben een brief naar B&W gestuurd waarin wij stellen dat onze belangen nooit in de 
gemeenteraad gewogen zijn. En dat de raad expliciet gehoord had moeten worden nu er 
een OV as (Onderwijsboulevard) uit het doorstroomassen-plan wordt weggestreept.  

• Er gaat een brief hierover en over fijnstof naar raadsleden,  gevolgd door een belactie 
• We hebben zelf stikstofmetingen uitgevoerd eind december 

 
Oproep: 

• Wil iedereen die gevaarlijke situaties ziet die melden of fotograferen en naar ons doorsturen? 
• De tijdelijke bus actiegroep heeft meer leden nodig. Het hoeft niet veel tijd te kosten. Je kunt 

ook dingen thuis op je PC uitzoeken en dat terug koppelen per mail. In de bijlage kun je zien 
waar we nog behoefte aan hebben. Meld je aan. Samen staan we sterk. 

• Enkele leden van die busgroep gaan acties verzinnen en voorbereiden. 
 

 
Oranje Boulevard 

• Er komen geen metingen maar berekeningen 
• De berekening geluidshinder is in concept klaar .Het zal je niet verbazen: asfalt is stiller.  
• Een afvaardiging van de werkgroep Oranjeboulevard op gaat verder met het uitwerken van 

een bewonersvoorkeursalternatief. 
• De gemeente organiseert nog een bijeenkomst waar alle bewoners voor worden 

uitgenodigd. Hier zal het uiteindelijke ontwerp gepresenteerd worden. Dit is de laatste 
mogelijkheid voor feedback. 

 
Goederentreinen nee 

• De werkgroep gaat Provinciale staten benaderen 
• 28-3-2019 komt in de kamer opnieuw het traject Meteren-Boxtel aan de orde 
• Er komen trillingsdempers over de hele lengte van het spoor in de stad 
• Meer info www.gtnee.nl 


